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Rada Miejska w Augustowie 

 

PROTOKÓŁ nr LXVI/23 
z obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie 

w dniu 20 czerwca 2023 r. 
 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. 

/Lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Alicja Dobrowolska 

6. Wiesław Jeruć 

7. Marcin Kleczkowski 

8. Julia Klimaszewska 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Marek Sznejder 

18. Magdalena Śleszyńska 

19. Krystyna Wilczewska 

20. Adam Wysocki 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta 

- Barbara Lutyńska – Radca Prawny 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

- Prezesi Miejskich Spółek, 

- goście. 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2023 o godz. 11:00, 

a zakończono o godz. 12:04 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła 

LXVI obrady sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która została zwołana na wniosek Grupy 

Radnych /załącznik nr 2/ na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym. Wniosek grupy radnych wraz z porządkiem obrad i projektem 

uchwały otrzymali Państwo w systemie eSesja. Przywitała Państwa Radnych, Panów 

Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego i gości. Poinformowała, ze zgodnie z listą 

obecności w obradach bierze udział 15 radnych. Stwierdziła, że obrady są prawomocne. 

Dodała, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie. 

Poinformowała, że wpłynął wniosek Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosiła Zastępcę 

Burmistrza o zaranie głosu /0:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa poinformował, że 

nie ma jeszcze wszystkich wnioskodawców i trudno byłoby uzyskać ich głos. Poprosił  

o udzielenie głosu, gdy pojawią się wszyscy wnioskodawcy /1:14/. 

 

Ad. pkt 2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia na 

terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 

sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych /1:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. Poprosiła przedstawiciela wnioskodawców o przedstawienie projektu uchwały  

/1:33/. 
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Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:50/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /2:55/. 

 

/oklaski/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /3:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:46/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /7:52/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /8:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /10:41/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /10:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /11:36/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /11:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /12:34/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /12:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /12:52/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /13:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /15:48/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji 

/16:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /20:22/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /20:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /24:23/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /24:40/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie wniosek Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika /24:58/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Radnego Leszka Stanisława Cieślika o zakończenie dyskusji 

i przejście do głosowania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Wiesław Jeruć, Julia 

Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Adam 

Sieńko, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Dobrowolska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Radnego Leszka Stanisława Cieślika został przyjęty. Poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /25:41/. 

 

Głosowano w sprawie: ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Wiesław Jeruć, Julia 

Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, Katarzyna Raczkowska, Adam Sieńko, Aleksandra 

Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam 

Wysocki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LXVI/611/23 w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 



S t r o n a  | 5 

 

poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych została podjęta /26:56/. 

/Uchwała nr LXVI/611/23 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta złożył wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektów uchwał sprawie: 

- powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych /załącznik nr 5/, 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, /załącznik nr 6/, 

- przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Wodociągów i Kanalizacji Miejskich Sp. z o.o.  

w Augustowie na lata 2023-2026 /załącznik nr 7/, /27:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zapytała, czy 

wnioskodawcy wyrażają zgodę na zmianę porządku obrad. Zapytała każdego z osobna, czy 

wyraża zgodę na zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

/29:14/. 

 

Pan Wiesław Jeruć – Radny wyraził zgodę /29:46/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Rady wyraził zgodę /29:48/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna wyraziła zgodę /29:51/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Radna  wyraziła zgodę /29:53/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna wyraziła zgodę /59:56/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna wyraziła zgodę /29:58/. 

 

Pan Adam Wysocki – Radny wyraził zgodę /30:01/. 

 

Pan Emilian Yasyen Al-Khameri – Radny wyraził zgodę /30:03/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny wyraził zgodę /30:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie pierwszy wniosek Burmistrza Miasta Augustowa /30:07/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie powołania 

Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Burmistrza został przyjęty i projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych został wprowadzony do 

porządku obrad w punkcie 3. Zapytała, czy wnioskodawcy wyrażają zgodę na zmianę porządku 

obrad poprzez wprowadzenie projektu chwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /30:52/. 

 

Pan Wiesław Jeruć – Radny wyraził zgodę /31:15/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Rady wyraził zgodę /31:17/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna wyraziła zgodę /31:19/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Radna  wyraziła zgodę /31:22/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna wyraziła zgodę /31:24/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna wyraziła zgodę /31:26/. 

 

Pan Adam Wysocki – Radny wyraził zgodę /31:28/. 

 

Pan Emilian Yasyen Al-Khameri – Radny wyraził zgodę /31:30/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny wyraził zgodę /31:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie drugi wniosek Burmistrza Miasta Augustowa /31:32/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra 

Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam 

Wysocki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Burmistrza został przyjęty i projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość został 

wprowadzony do porządku obrad w punkcie 4. Zapytała, czy wnioskodawcy wyrażają zgodę 

na zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu chwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Wodociągów i Kanalizacji Miejskich Sp. z o.o.  

w Augustowie na lata 2023-2026 /32:06/. 

 

Pan Wiesław Jeruć – Radny nie wyraził zgody /33:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /33:01/. 

 

Ad. pkt 3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie powołania 

Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych /33:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu i przedstawienie projektu uchwały 

/33:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /34:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /34:25/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały /34:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /36:33/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /36:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poprosiła  

o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych. Zgłosiła kandydaturę Radnego Leszka Cieślika /37:00/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny nie wyraził zgodny /37:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zgłosiła się na 

Przewodniczącą Zespołu. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 

Zespołu /37:23/. 
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Pani Sylwia Bielawska – Radna zgłosiła swoją kandydaturę na Zastępcę Przewodniczącego 

Zespołu /38:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że Pan Leszek Stanisław Cieślik wyraził zgodę na bycie Członkiem Zespołu, więc potrzeba 

jeszcze jednego kandydata. Zaproponowała Panią Radną Krystynę Wilczewską /38:18/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna wyraziła zgodę /38:33/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /38:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie zgłoszonych kandydatów do Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych /38:48/. 

 

Głosowano w sprawie: Powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych w składzie: Alicja Dobrowolska Przewodnicząca Zespołu , Sylwia 

Bielawska Zastępca Przewodniczącego Zespołu , Leszek Stanisław Cieślik Członek Zespołu, 

Krystyna Wilczewska Członek Zespołu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

Zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych został 

powołany /44:43/. 

/Uchwała nr LXVI/612/23 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

/40:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest 

ta sama nieruchomość. Udzielił głosu Zastępcy Burmistrza Miasta Augustowa /40:43/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /41:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /41:36/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik  Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
przedstawiła projekt uchwały oraz prezentację /41:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zapytała, czy są 

pytania do projektu uchwały /46:46/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /47:04/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik  Wydziału Gospodarki Nieruchomościami /47:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /47:45/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /47:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /48:42/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik  Wydziału Gospodarki Nieruchomościami /48:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /49:27/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /49:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /50:13/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik  Wydziału Gospodarki Nieruchomościami /50:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /50:25/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /50:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /50:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /51:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /51:45/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /51:449/. 

  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /52:08/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik  Wydziału Gospodarki Nieruchomościami /52:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /52:32/. 
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LXVI/613/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /53:53/. 

/Uchwała nr LXVI/613/23 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie udzieliła głosu 

osobie zgłaszającej się z publiczności /53:59/. 

 

Gość Urzędu Miejskiego /54:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /58:40/. 

 

Ad. pkt 5. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /59:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zamknęła 

obrady LXVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie /59:54/. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 
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Przygotowała: Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 


